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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2015/16:477 Umeå som regionhuvudstad

Efter att förslaget till de nya storregionerna har presenterats återstår bland annat 
att peka ut regionhuvudstäderna i respektive storregion. I fallen Stockholm och 
Västra Götaland är valet av regionhuvudstad givet, men i fallet med den 
norrländska storregionen är läget mer osäkert. All logik säger dock att Umeå 
borde vara det självklara valet av regionhuvudstad. Geografiskt är Umeå nära 
till såväl de södra som de norra delarna av den nya regionen, det finns goda 
kommunikationer till Umeå och det är den största staden i den nya regionen. 
Det största universitetet och Norrlands universitetssjukhus (Nus) bör dessutom 
vara belägna i regionhuvudstaden. 

Regeringen har bestämt sig för att driva igenom storregionerna uppifrån utan 
frivillighet. Är man beredd att rita om Sveriges administrativa karta bör man 
enligt samma logik också vara beredd att peka ut regionhuvudstäder.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Är det statsrådets ställningstagande att Umeå ska bli den norrländska 
storregionens regionhuvudstad? 

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-11
Besvaras senast
2016-04-05


